
 

Z á p i s 
z online - zasadnutia finančnej komisie, konaného dňa 25. marca 2022 

 so začiatkom o 15.00 hod. 
 

 

 

Prítomní: Ing. Danka Kiráľová, Ing. Ján Antal, Ing. Eva Balciarová, Mária Kradláková, 

Hilda Ginisová, Roman Moncoľ 

 

Ďalší prítomní: Ing. Katarína Trnavská 
 

Ospravedlnení: Ing. Juraj Remeň, Mária Zdechovanová 

 

Predsedníčka finančnej komisie Ing. Danka Kiráľová  privítala prítomných a konštatovala, že 

na rokovaní sú prítomní 6 členovia komisie, čím je zasadnutie uznášaniaschopné.  

Oboznámila prítomných s navrhovaným programom:  

  

1. Návrh plánu práce komisie na 1. polrok 2022 

2. Správa o príprave a stave verejných obstarávaní za rok 2021 a predkladaní projekto-

vých zámerov pre  žiadosti o NFP vo výzvach jednotlivých operačných programov 

3. Správa o príprave, stave a priebehu investičných aktivít mesta za rok 2021, návrh 

harmonogramu spracovania PD 

4. Výsledky hospodárenia rozpočtových a príspevkových organizácií mesta Hnúšťa za rok 

2021 

5. Rozpočty príspevkových a rozpočtových organizácií mesta Hnúšťa na rok 2022 

6. Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2021, vyhodnote-

nie prevádzky letného kúpaliska za rok 2021, zámery a ciele pre rok 2022 

7. Výročná správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2021 

8. Rôzne 

 

Program rokovania bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu 1 /  

Plán práce finančnej komisie na 1. polrok 2022 

 

Ing. Kiráľová oboznámila s navrhovaným plánom práce na 1. polrok 2022. 

H. Ginisová navrhla doplniť plán rokovania na apríl 2022 o prerokovanie plánu 

budovania 3. etapy skládky TKO.  

 

Finančná komisia schvaľuje doplnený návrh plánu práce finančnej komisie na 1. polrok 2022. 

 

K bodu 2 /  

Správa o príprave a stave verejných obstarávaní za rok 2021 a predkladaní projekto-

vých zámerov pre  žiadosti o NFP vo výzvach jednotlivých operačných programov 

 

Ing. Kiráľová informovala o materiáloch predložených na rokovanie Ing. M. Vaculom 

a Ing. M. Hroncovou. Požiadala o doplnenie údajov v správe o stave verejných obstarávaní za 

r. 2021 o údaj o konečnej hodnote realizovanej investície, nakoľko môže počas realizácie 

dochádzať za určitých okolností k úprave vysúťaženej ceny podľa zákona o VO. K plánu 
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predkladania projektových zámerov konštatovala, že je potrebný vzhľadom na pripravenosť 

na jednotlivé výzvy a včasnej prípravy projektovej dokumentácie.  

 

Finančná komisia berie na vedomie správu o príprave a stave verejných obstarávaní za rok 

2021 a predkladaní projektových zámerov pre  žiadosti o NFP vo výzvach jednotlivých ope-

račných programov 

 

K bodu 3 /  

Správa o príprave, stave a priebehu investičných aktivít mesta za rok 2021, návrh har-

monogramu spracovania PD 

 

Ing. Kiráľová informovala, že stav investičných aktivít je v súlade s rozpočtom na 

r. 2022. Zároveň požiadala o doplnenie informácie o možnosti prefinancovania 

protipovodňových opatrení.  

 

Finančná komisia berie na vedomie správu o príprave, stave a priebehu investičných aktivít 

mesta za rok 2021, návrh harmonogramu spracovania PD. 

 

K bodu 4 /  

Výsledky hospodárenia rozpočtových a príspevkových organizácií mesta Hnúšťa za rok 

2021 

 

Ing. Kiráľová informovala o predložených materiáloch jednotlivých rozpočtových 

a príspevkových organizácií. Zároveň navrhla tieto materiály predkladať na rokovanie pri 

prerokovaní záverečného účtu vzhľadom na duplicitu spracovania týchto materiálov. 

Hospodárenie MsKS zhodnotila pozitívne, poďakovala za prehľadne a podrobne vypracovanú 

správu za r. 2021. V prípade hodnotenia hospodárenia TSMH požiadala o doplnenie zo strany 

TSMH o komentár k hospodáreniu podobne ako bol spracovaný Mestským kultúrnym 

strediskom. Z dôvodu dosiahnutia straty z podnikateľskej činnosti požiadala o predloženie 

stanoviska hlavnej kontrolórky, ako sa má mesto vysporiadať so touto stratou s odvolaním sa 

na ustanovenie § 28 ods. 3 z. č. 523/2004 Z. z. Zároveň informovala, že TSMH splnili 

povinnosť vyúčtovania účelového transferu na úhradu nedoplatku voči Envirofondu za 

predchádzajúce roky vo výške 78 200 €. 

H. Ginisová navrhla za školy spracovávať tento materiál formou komentáru k správe 

o hospodárení. Konštatovala, že riaditeľ TSMH bol pri hodnotení hospodárenia k 30.9.2021 

upozornený na povinnosť vysporiadania straty z podnikateľskej činnosti do konca r. 2021. 

 

Finančná komisia berie na vedomie výsledky hospodárenia rozpočtových a príspevkových 

organizácií mesta Hnúšťa za rok 2021. 

 

K bodu 5 /  

Rozpočty príspevkových a rozpočtových organizácií mesta Hnúšťa na rok 2022 

 

Ing. Kiráľová informovala o predložených materiáloch jednotlivých rozpočtových 

a príspevkových organizácií. Zároveň navrhla tieto materiály predkladať nie s podrobným 

rozpisom po položkách, ale len formou komentára, kde bude uvedený najmä rozpis použitia 

vlastných príjmov RO a PO. MsKS pri rozpise rozpočtu uviedla, že schválené transfery 

mesta, na r. 2022 nepokrývajú jednorázové odmeny a rast miezd podľa kolektívnej zmluvy 

vyššieho stupňa, preto žiadajú mesto o dofinancovanie týchto výdavkov vo výške 3 000 €. 

Plán TSMH na r. 2022 s prebytkom 13 000 € považuje za nereálny vzhľadom na doterajšie 
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hospodárenie a aktuálny stav organizácie. 

R. Moncoľ navrhol predkladanie mesačných správ o plnení rozpočtu na r. 2022 

s porovnaním plánovaného a skutočného čerpania finančných prostriedkov.  

Na základe uvedeného Ing. Kiráľová navrhla doplniť prerokovanie týchto správ do 

plánu práce finančnej komisie. 

Ing. Trnavská informovala, že schválený rozpočet organizácie nie je podľa programovej 

štruktúry v súlade so schváleným rozpočtom mesta na r. 2022. 

 

Finančná komisia berie na vedomie rozpočty rozpočtových a príspevkových organizácií mesta 

Hnúšťa na rok 2022 s návrhom schváliť navýšenie transferu pre MsKS o 3 000 € a vyžiadať 

od TSMH mesačné hodnotenia plnenia rozpočtu na r. 2022. 

 

K bodu 6 /  

Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2021, vyhodnotenie 

prevádzky letného kúpaliska za rok 2021, zámery a ciele pre rok 2022 

 

Ing. Kiráľová zhodnotila správy predložené TSMH. Informovala, že osobné výdavky pri 

správe MŠH klesli oproti r. 2020 aj prostredníctvom využívania aktívnej politiky trhu práce, 

čo zhodnotila pozitívne. Zároveň konštatovala, že je potrebné prehodnotiť symbolický nájom 

za užívanie MŠH z dôvodu neustáleho rastu výdavkov. Zároveň požiadala, aby TSMH 

rozpísali náklady na prevádzku kúpaliska za r. 2021 takou formou ako je to u MŠH, predložili 

harmonogram realizácie opravy MŠH a informovali o príprave kúpaliska na tohtoročnú 

sezónu.  

 

Finančná komisia berie na vedomie finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej 

haly za rok 2021, vyhodnotenie prevádzky letného kúpaliska za rok 2021, zámery a ciele pre 

rok 2022 a žiada doplnenie informácií zo strany TSMH o rozpis nákladov na prevádzku 

kúpaliska za r. 2021 takou formou ako je to u MŠH, predloženie harmonogramu realizácie 

opravy MŠH a informáciu o príprave kúpaliska na tohtoročnú sezónu.  

 

K bodu 7 /  

Výročná správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2021 

 

Z dôvodu PN hlavnej kontrolórky bol tento bod vypustený z rokovania komisie. 

 

K bodu 8 /  

Rôzne  

 

Ing. Kiráľová informovala o prijatej žiadosti ZUŠ o odpustenie a odpísanie pohľadávok 

z nezaplatených príspevkov na školné za r. 2013 – 2017 z dôvodu ich nevymožiteľnosti. Ing. 

Kiráľová navrhla vyhovieť žiadosti ZUŠ a zaradiť ju na rokovanie aprílového MsZ. Zároveň 

upozornila na nevyhnutnosť riešiť v budúcnosti podobné prípady v spolupráci s mestom, 

nakoľko sa jedná o hospodárenie s majetkom mesta. Odporúča vypracovať smernicu ZUŠ na 

postup pri vymáhaní pohľadávok.  

Ing. Kiráľová zároveň informovala o predloženom návrhu na zmenu rozpočtu č. 1/2022 

v súvislosti s navýšením výdavkov na rekonštrukciu Petrivaldského vily. Nakoľko sa jedná 

o takmer 50 %-né navýšenie, t.j. cca 136 000 €, čo je síce v súlade so zákonom o VO, ale 

vzhľadom na vysoký nárast výdavkov žiada vedúceho výstavby o predloženie podrobného 

porovnania jednotlivých položiek rozpočtu, u ktorých došlo k nárastu, o jeho odôvodnenie 

ako aj o vyhodnotenie výdavkov za r. 2021 s porovnaním zazmluvnenej a skutočnej ceny 
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vykonaných prác. Zároveň žiada prehodnotiť dodržanie ustanovenia § 18 ods. 1 písm. b) a c) 

zákona o verejnom obstarávaní a zvážiť ďalšie alternatívy v prípade neschválenia zmeny 

rozpočtu. 

Ing. Antal navrhol preveriť aj ďalšie 2 ponuky z verejného obstarávania, preveriť obsah 

zmluvy o dielo – za akých okolností sa môže rozpočet navýšiť, dôsledne odôvodniť práce 

naviac a rast cien materiálu.  

 

Finančná komisia berie na vedomie predložené materiály a navrhuje schváliť žiadosť ZUŠ 

o odpísanie pohľadávok a doplniť návrh na zmenu rozpočtu o porovnanie jednotlivých 

položiek rozpočtu, u ktorých došlo k nárastu ceny, o jeho odôvodnenie ako aj o vyhodnotenie 

výdavkov za r. 2021 s porovnaním zazmluvnenej a skutočnej ceny vykonaných prác. Zároveň 

žiada prehodnotiť dodržanie ustanovenia § 18 ods. 1 písm. b) a c) zákona o verejnom 

obstarávaní. 

 

Ing. Kiráľová po prerokovaní uvedených bodov programu ukončila o 16:25 hod. rokovanie 

finančnej komisie.  

 

 

 

V Hnúšti dňa 28. 03. 2022 

Zapísala: Ing. Katarína Trnavská       

 

 

 

 

 

 

        Ing. Danka Kiráľová 

       predsedníčka finančnej komisie 
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U z n e s e n i e          č. 22/2022 

zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 25. 3. 2022 

 

Finančná komisia 

a/ berie na vedomie  

- správu o príprave a stave verejných obstarávaní za rok 2021 a predkladaní projekto-

vých zámerov pre  žiadosti o NFP vo výzvach jednotlivých operačných programov 

- správu o príprave, stave a priebehu investičných aktivít mesta za rok 2021, návrh har-

monogramu spracovania PD 

- výsledky hospodárenia rozpočtových a príspevkových organizácií mesta Hnúšťa za 

rok 2021 

- rozpočty rozpočtových a príspevkových organizácií mesta Hnúšťa na rok 2022  
- finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2021, 

vyhodnotenie prevádzky letného kúpaliska za rok 2021, zámery a ciele pre rok 2022  

- žiadosť ZUŠ o odpustenie a odpísanie pohľadávok  

- návrh na zmenu rozpočtu RO č. 1/2022  

 

b/ schvaľuje 

- plán práce finančnej komisie na 1. polrok 2022 s doplnením na apríl 2022 

o prerokovanie plánu budovania 3. etapy skládky TKO a mesačné vyhodnotenia 

plnenia rozpočtu TSMH na r. 2022  

- navýšenie transferu na r. 2022 pre MsKS o 3 000 € na dofinancovanie osobných 

výdavkov na r. 2022 v súlade s kolektívnou zmluvou vyššieho stupňa 

 

c/ žiada: 

- riaditeľa, resp. osobu poverenú riadením Technických služieb mesta Hnúšťa: 
- predkladať mesačné hodnotenia plnenia rozpočtu na r. 2022 s porovnaním rozpočtu 

a skutočného plnenia ku koncu každého kalendárneho mesiaca 

- doplnenie informácií o rozpis nákladov na prevádzku kúpaliska za r. 2021 takou 

formou ako je to u MŠH, predloženie harmonogramu realizácie opravy MŠH 

a informáciu o príprave kúpaliska na tohtoročnú sezónu 

- predložiť komentár k hospodáreniu TSMH za r. 2021 

- vedúceho odd. výstavby, ŽP a VO: 

- o doplnenie údajov v správe o stave verejných obstarávaní za r. 2021 o údaj 

o konečnej hodnote realizovanej investície 
- o doplnenie informácie o možnosti prefinancovania protipovodňových opatrení 

- o predloženie podrobného porovnania jednotlivých položiek rozpočtu rekonštrukcie 

Petrivaldského vily, u ktorých došlo k nárastu cien, o jeho odôvodnenie ako aj 

o vyhodnotenie výdavkov za r. 2021 s porovnaním zazmluvnenej a skutočnej ceny 

vykonaných prác, zároveň prehodnotiť dodržanie ustanovenia § 18 ods. 1 písm. b) a c) 

zákona o verejnom obstarávaní, definovať ďalšie alternatívy riešenia v prípade 

neschválenia zmeny rozpočtu 

- hlavnú kontrolórku mesta: 
- o predloženie stanoviska o spôsobe vysporiadania straty TSMH z podnikateľskej 

činnosti za r. 2021 s odvolaním sa na ustanovenie § 28 ods. 3 z. č. 523/2004 Z. z.  
 

V Hnúšti 28. 3. 2022  

 

        Ing. Danka Kiráľová 

          predsedníčka finančnej komisie 


